
DPr-BRM-II.0012.7.2.2022 

Protokół Nr 52/II/2022 

posiedzenia Komisji Kultury 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 8 lutego 2022 r. 

posiedzenie on-line 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji – 17 radnych,  

obecnych       – 17 radnych,  

oraz zaproszeni goście.  

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczyła:  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka.  

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad.  

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 

Miasta Łodzi na 2022 rok – druk nr 29/2022.  

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy finansowej Miasta Łodzi na lata 2022-2050 – druk nr 30/2022.  

4. Prezentacja projektów realizowanych w 2021 roku w ramach stypendiów 

artystycznych.  
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5. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka powitała obecnych na posiedzeniu 

radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka przedstawiła proponowany porządek 

obrad i zapytała o uwagi.  

Uwag ze strony członków komisji nie zgłoszono.  

Pani przewodniczącą zaproponowała wprowadzenie do porządku obrad: 

1. Autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 

Miasta Łodzi na 2022 rok – druk nr 29/2022.  

2. Autopoprawki do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Łodzi na lata 2022-2050 wraz z autopoprawką – druk nr 30/2022.  

Komisja, przez aklamację, przyjęła porządek obrad w pierwotnie zaproponowanej formie.  

 

Ad pkt 2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian 

w budżecie Miasta Łodzi na 2022 rok – druk nr 29/2022 wraz z autopoprawką.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka o wprowadzenie do bieżącego punktu 

porządku obrad poprosiła przedstawiciela Wydziału Budżetu.  

Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel: przedstawiła projekt uchwały 

opisany w druku nr 29/2022 wraz z autopoprawką.  

Pytania.  

Wiceprzewodniczący Komisji radny p. Maciej Rakowski: nie wnikając w meritum chcę 

zapytać, czy koniecznie trzeba nazywać te tytuły np.: poszerzenie oferty muzeum poprzez 

modernizację …, bo kiedyś pisało się po prostu: modernizacja muzeum.  
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Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel: tak zostało zgłoszone zadanie 

przez jednostkę i tak jest realizowane.  

Radny p. Sylwester Pawłowski: jakie grupy zawodowe w obszarze kultury obejmie 

podwyżka płac pracowników kultury? 

P.o. Zastępcy Dyrektora Wydziału Kultury p. Marcin Derengowski: podwyżki dotyczą 

wszystkich pracowników etatowych instytucji.  

Radny p. Sylwester Pawłowski: czy mam rozumieć, że również i kontrakty aktorskie się 

zwiększą? 

P.o. Zastępcy Dyrektora Wydziału Kultury p. Marcin Derengowski: podwyżki dotyczą 

wszystkich pracowników, którzy są zatrudnieni na etacie w instytucji. Podwyżka dotyczy 

wynagrodzenia minimalnego.  

Dyskusja.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka poddała pod głosowanie pozytywne 

zaopiniowane projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie Miasta 

Łodzi na 2022 rok – druk nr 29/2022 wraz z autopoprawką.  

Komisja w głosowaniu przy 14 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

oraz zmian w budżecie Miasta Łodzi na 2022 rok – druk nr 29/2022 wraz z autopoprawką.  

 

Ad pkt 3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy finansowej Miasta Łodzi na lata 2022-2050 – druk nr 30/2022 wraz 

z autopoprawką.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka o wprowadzenie do bieżącego punktu 

porządku obrad poprosiła przedstawiciela Wydziału Budżetu.  

Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel: przedstawiła projekt uchwały 

opisany w druku nr 30/2022 wraz z autopoprawką.  

Biblioteka Miejska w Łodzi p. Halina Bernat: powiedziała o tym, że Biblioteka Miejska 

w Łodzi została wskazana jako operator przedsięwzięcia na czele którego stoi Miasto Łódź 

oraz Uniwersytet Łódzki. W ubiegłym roku został podpisany list intencyjny przez władze 
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Łodzi i Uniwersytetu Łódzkiego oraz partnerów. W tej chwili opracowywany jest projekt 

umowy opisujący przedsięwzięcia na mocy którego, w latach 2023 – 2024, zostanie 

wydanych pięć tomów monografii Łodzi.  

Pytania.  

Pytań nie zgłoszono.  

Dyskusja. głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka poddała pod głosowanie pozytywne 

zaopiniowane projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

finansowej Miasta Łodzi na lata 2022-2050 – druk nr 30/2022 wraz z autopoprawką.  

Komisja w głosowaniu przy 13 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy finansowej Miasta Łodzi na lata 2022-2050 – 

druk nr 30/2022 wraz z autopoprawką.  

 

Ad pkt 4. Prezentacja projektów realizowanych w 2021 roku w ramach stypendiów 

artystycznych.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka o wprowadzenie do bieżącego punktu 

porządku obrad poprosiła przedstawiciela Wydziału Kultury.  

P.o. Dyrektora Wydziału Kultury p. Jacek Grudzień: został ogłoszony nabór wniosków, 

który trwa do 22 lutego br. Kwota na program stypendialny została zwiększona o 60 000 zł 

i będzie wyniosła 160 000 zł. W ubiegłym roku przyznano 12 stypendiów, spośród 

69 wniosków.  

Jednym z naszych założeń była promocja stypendystom, umożliwianie kontaktów, coaching, 

powstawanie wspólnych projektów.  

Te projekty to: Ogrodowa. Zanikanie, Muzycznym krokiem po Piotrkowskiej, Kobiety 

są\Women are, Nieoczywiste piekno. Działania malarskie w przestrzeni miejskiej, Ziemia 

Obiecana A.D. 202X, Łódź smakiem malowana, Żebyś przeżyła wojnę, Koncert na Saksofon 

Improwizowany i Tro fortepianowe, Dalszy ciąg sztuki jutro odegrany zostanie, 

Wielowarstwowie. Donosy (z) ciała Miasta, popiersie Haliny Kłąb, Porozmawiajmy o Nas.  

Pytania.  
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Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: stypendystów mieliśmy możliwość 

poznać na inauguracji roku kulturalnego minionej jesieni. Czy stypendia były przyznawane 

w równych kwotach? 

P.o. Dyrektora Wydziału Kultury p. Jacek Grudzień: tak, w równych kwotach. W tym 

roku kwota dojdzie do 15 000 zł.  

Dyskusja.  

Radny p. Sylwester Pawłowski: chcę podziękować panu dyrektorowi Grudniowi w imieniu 

całej komisji konkursowej, w której pracach pan dyrektor również uczestniczył. Do tej pory 

w większości przypadków poza pracą w komisji, najważniejszym momentem było wręczenie 

stypendiów na oficjalnym spotkaniu, później rzadko kiedy dokonywana była analiza 

skuteczności realizacji środków przekazywanych młodym twórcom. To, co dziś 

zaprezentował pan dyrektor jest, w moim przekonaniu, podsumowaniem, żeby nie powiedzieć  

najlepszym elementem dobrego wykorzystania pieniędzy publicznych przez młodych ludzi.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: ja również jestem bardzo zadowolona, 

że mogliśmy dziś zapoznać się ze sprawozdaniem przygotowanym przez Wydział Kultury. 

Warte podkreślenia jest to, że członkowie komisji na większość wernisaży otrzymywali 

zaproszenia.  

Ad pkt 5. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: poinformowała, że do Komisji Kultury 

wpłynęło pismo z Wydziału Kultury w sprawie delegowania radnych do uczestnictwa 

w komisji stypendialnej powołanej w związku z realizacją uchwały Nr L/1532/21 Rady 

Miejskiej w Łodzi oraz zarządzeniem nr 153/2022 Prezydenta Miasta Łodzi.  

Do uczestnictwa w pracach komisji stypendialnej zgłosili się: 

1. radny p. Bartłomiej Dyba – Bojarski, 

2. radna p. Antonina Majchrzak.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: wobec braku uwag ze strony członków 

komisji, uznajmy, że Komisja Kultury deleguje ww. radnych, którzy zgłosili swój akces do 

prac w komisji stypendialnej.  
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Kolejna sprawa, to sprawa nazewnicza, która znalazła swój finał w przygotowanym 

i zamieszczonym w aktówce projekcie uchwały opisanym w druku BRM nr 18/2022 

w sprawie nadania ulicy nazwy Królowej Lasu.  

Pytania.  

Pytań nie zgłoszono.  

Uwagi.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: wobec braku uwag ze strony członków 

komisji, proponuję przyjąć projekt uchwały w drodze głosowania.  

Komisja w głosowaniu przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” przyjęła projekt uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Królowej 

Lasu – druk BRM nr 18/2022.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: napisała do nas pani dyrektor konkursu 

The Look of The Year. Pani pisze do nas w związku z tym, że otrzymała informację o braku 

dotacji na usługę promocyjną, co oznacza uniemożliwienie realizacji konkursu.  

Ja w ślad za tym pismem poprosiłam dyrektora ŁCW o to, żeby złożył nam wyjaśnienia 

dlaczego to wydarzenie nie otrzyma dotacji.  

Pan dyrektor odpisał nam, że z uwagi na wcześniej zaplanowane obowiązki nie może 

uczestniczyć w dzisiejszym posiedzeniu komisji, a decyzja o braku dofinansowania imprezy 

z budżetu ŁCW podyktowana jest wyłącznie ograniczonymi środkami finansowymi 

instytucji.  

Ta informacja nie jest jeszcze zamieszczona w aktówce, ale będzie. Jeśli państwo mają wolę 

zapoznać się z pismem – odsyłam do aktówki.  

W tym punkcie innych spraw nie zgłoszono.  

Na tym porządek dzienny posiedzenia został wyczerpany.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka podziękowała za udział w obradach 

i zamknęła posiedzenie komisji.  

Protokół sporządziła:   Przewodnicząca Komisji: 

  Monika Olejniczak           Karolina Kępka  


